
Sbor dobrovolných hasičů Pohořelice 
Náves 300, 763 61 

Pohořelice 9. ledna 2016 
 

Zápis z členské schůze konané dne 8.1.2016 
 
     V pátek dne 8.1.2016 se v hasičské zbrojnici konala lednová členská schůze, které se 
zúčastnilo celkem 14 hasičů. Schůzi vedl starosta Milan Zelík. 
 

1. Svátky: 23.1. – Zdenek Klementa 

Narozeniny: 17.1. – Dalibor Lidinec  

 

2. Uskutečněné akce v prosinci 2015 

- 12.12.2015 výroční členská schůze 

o Zhodnoceno jako vydařená akce, děti byly oceněny dostatečně, škoda, že 

nepřišli i ostatní pozvaní hosté, ale zase po několika letech byl přítomen i 

starosta obce, což lze považovat za příjemné zpestření 

- 31.12.2015 Silvestrovské setkání občanů ve zbrojnici 

o Po akci bylo ve zbrojnici uklizeno, akce nijak nenarušila činnost sboru, vše 

bylo v pořádku a nepoškozeno. 

o Pochybělo víno, takže veškeré zásoby ze zbrojnice byly za nákupní cenu 

odprodány obci – celkem 20 litrů vína. 

- 4.1.2015 Slavnostní otevření zrekonstruované zbrojnice v Napajedlích 

o Na akci byl za každý sbor pozván jen starosta a velitel – od nás jeli Milan 

Zelík i Miroslav Vrzala, za obec byl přítomen i starosta Jaroslav Němeček 

o Bylo tam cca. 15 hostů, včetně Napajedelské starostky, po prohlídce 

zrekonstruovaných prostor jsme se zúčastnili i jejich výroční valné 

hromady 

o Původní vjezdová vrata do dvora jsou z památkových důvodů stále 

zachována, ale za nimi je sádrokartonová stěna a jsou vytvořena troje nová 

vjezdová 4 metrová vrata ve směru na Nábřeží. Mají nové toalety, sprchu, 

šatny. Celková cena rekonstrukce 5 mil. Kč. Zřejmě do budoucna zamýšlí 

nákup cisterny – trošku je však problém s délkou garáže.  

 

3. Plánované akce v prosinci 2015 a dále 

- 16.1.2016 zabíjačka  

o Nákup koření, zeleniny a dalších věcí dle řezníkova přání mají na starosti 

Adéla a Beáta Sukupovy – je třeba nejdříve prohlédnout značně bohaté 

zásoby koření ve zbrojnici 

o Milan Zelík objedná u Němečků 10 krájených chlebů, 5 mozečků a 4 basy 

lahvového piva 

o Miroslav Bičan v průběhu následujícího týdne přiveze z Oldřichovic klec 

o Příprava v pátek 15.1.2016 večer, sraz v 19:00 u zbrojnice 

o Ráno v 05:30 hodin pojedou pro prase do Hulína Pavel Šeďa, Miroslav 

Bičan, Lubomír Hanáček, Dušan Vrzala a Miroslav Vrzala 

o Pavel Bartuněk bude tradičně u kotlů, v 05:30 mu je pomohou vytáhnout 

ostatní před odjezdem do Hulína 

o Ostatní sraz v 07:00 hodin ve zbrojnici 

 

- 16.1.2015 Uzlovačka – Malenovice 



o Od 09:00 hodin začíná uzlovací soutěž mladých hasičů, na kterou pojedou 

jako doprovod Jana Forbelská a Gábina Hyblerová, hasičákem pojede 

Pavel Bartuněk 

o Počet dětí je prozatím neupřesněn, po návratu budou mít připravenu 

zabíjačkovou hostinu  

 

- 24.1.2016 Uzlovačka – Pohořelská smyčka (neděle) 

o Musejí se dokoupit nová lana – do 500,- Kč – hlasováno – všichni pro – 

mají na starosti Jana Forbelská a Lubomír Hanáček 

o Příprava v sobotu v 18:00 hodin, sraz u zbrojnice 

o Začátek bude v neděli v 09:00 hodin 

o Na jídlo připravíme párky v rohlíku (100 ks) 

o U registrace+pokladna bude: Beáta Sukupová a Lada Konečná, poté u 

startovní listiny a u PC 

o Jako rozhodčí budou Lubomír Hanáček a Tomáš Zelík, jako hlavní 

rozhodčí se Jana Forbelská pokusí oslovit Evu Úlehlovou 

o Vyhlašovat bude Milan Zelík 

o Aleš Maňásek má na starosti objednat barvy do tiskárny 

o Aleš Maňásek má na starosti dále opravu reprobeden – do částky 500,- Kč 

– hlasováno – všichni pro 

o V bufetu bude: Lenka Vendolská, Miroslav Bičan, Dušan Vrzala a Aleš 

Maňásek 

o Poháry i medaile objedná Milan Zelík 

 Jednotlivci: poháry pro prvních pět v kategorii mladší i starší žáci, 

poháry pro první tři dorostence, vedoucí nic 

 Družstva dostanou nějaké větší poháry, bohužel na medaile již 

nezbude 

 Věcné ceny zřejmě ne, prohlédneme zásoby sladkostí a případně je 

udáme, jinak nic kupovat nebudeme 

 Hlasováno – nákup pohárů do 2.500,- Kč pro kategorii, tedy do 

5.000,- Kč – všichni pro (je předpoklad, že se toto vrátí na 

startovném) 

 

- 29.1.2016 Výroční okrsková schůze – Halenkovice 

o Dle výsledku hlasování na naší valné hromadě se za náš sbor zúčastní 

výbor sboru – vzhledem k tomu, že pan Lidinec je starostou okrsku a jeho 

účast je automatická, tak pátým členem byl zvolen Vít Blaha 

o Poplatek 500,- Kč byl vzat na vědomí, jedná se o rozhodnutí valné 

hromady okrsku 

 

- 30.1.2016 Karneval 

o Nejpozději na zabíjačce zkontroluje Milan Zelík a ženská členská základna 

stav stávající výzdoby a případně se bude řešit nová – výzdoba zřejmě byla 

poškozena  

o V pondělí 11.1.2016 připraví Jana Forbelská plakáty, které zašle co 

nejdříve na obecní úřad k vyvěšení na kabelovce 

o Vytiskne je Gábina Hyblerová nejlépe na začátku týdne a nejpozději 

v sobotu 16.1.2016 je roznese Jana Forbelská na zabíjačce 

o Debata na téma, zda pozvat na akci DJ anebo kapelu 

 DJ by vyšel na 3.500,- Kč a kapela  Horst na 4.500,- Kč  



 V průběhu schůze bylo ověřeno, že mají volno, takže jsme je 

závazně objednali – hlasováno – všichni pro 

o Na jídlo budou: párky v rohlíku (150 ks) a chleba se škvarkovou 

pomazánkou a cibulí (toto si pomeleme sami na zabíjačce), pokud by párky 

po dětské části došly, máme ještě možnost je dokoupit 

o Začátek dětské akce ve 14 hodin, začátek večerní akce ve 20 hodin 

o Nákup zajistí Milan Zelík 

o Pivo Kozel 10° od Němečků: 3 x 50 l, 1 x 30 l, stejně jako pečivo 

o Pípu zamluví Milan Zelík na obci 

o Ceny pro nejlepší masky: pro děti 5 x rychlé špunty, bez pořadí – prostě pět 

nejlepších masek a porota bude vybrána z rodičů, pro dospělé 3 x 

šampaňské, pro prvního dva lístky na ples 

o Moderovat dětskou akci se nikomu nechce, asi to zůstane na Milana Zelíka, 

který s tím ale nemá vůbec žádné zkušenosti – to zase bude 

o Hudbu pro dětskou část zajistí Václav Sklenařík 

o Příprava v pátek 29.1.2016, sraz v 17:00 hodin u zbrojnice, účastníci 

okrskové valné hromady se připojí později 

 

- Připomenutí dalších akcí: 20.2.2016 ples 

 

4. Pokladna + čerpání z rozpočtu obce 

- Pokladní předložila výdaje a příjmy za uplynulý měsíc, včetně zůstatků v pokladně 

– úplné znění v tištěné podobě 

- Milan Zelík - na obci jsme nevyčerpali cca. 2.700,- Kč, bohužel o tomto jsem se 

dozvěděl až 4.1.2016 – dle sdělení účetní obce toto již není možné nijak dočerpat 

 

5. Technika a vybavení 

- Nové vozidlo  

o Obhlídka nových vozidel přes Tomáše Hanáčka nevyšla, ale zřejmě se mu 

podaří sehnat technické plány přestaveb a úprav 

o Sledoval někdo něco? 

 Miroslav Bičan, Aleš Maňásek ani Miroslav Vrzala nic nenašli, ale 

sledují 

- přívěsný vozík stojí ve firmě METAL PS v Otrokovicích, dle aktuálních informací 

se na něm zatím nepracovalo 

- Budíky k PPS 12 – odzkoušel je Aleš Maňásek v práci? 

o Aleš na to zapomněl, ale už na to bude myslet. Vzhledem k tomu, že se ale 

ručičky nenulují, tak se domnívá, že budou budíky špatné 

- Baterie u Avie nabita, je nutné nevypínat odpojovač na baterii, jinak udržovačka 

nefunguje !!! 

- Miroslav Bičan a Aleš Maňásek vyměnili provozní kapaliny ve všech čerpadlech, 

proplaceno na obci 

- Svítilny na přilby již dorazily, avšak k nim nejsou držáky na přilby, pouze držáky, 

které se musejí nacvaknout ještě do něčeho, co bude na přilbě – přes dodavatele 

pozjišťuje Milan Zelík – faktura je na obci 

- Petra Vendolská všechny obleky oprala, Milan Zelík je naimpregnoval, Dušan 

Vrzala dodal plachtu, kterou obleky po dobu zabíjaček zakryjeme 

 

6. JSDHO 

- Školení na zdravovědu?  



o Jana Forbelská zjistila, že školitelka Katka má únor a březen relativně 

volný a je ochotná k nám přijet. Cena za osobu je 150,- Kč + 200,- Kč za 

dopravu 

o Debata – kolik lidí bude mít o to zájem. Byly stanoveny dva nedělní 

termíny, vždy pro 10 lidí, a to: 28.2. a 13.3., od 09:00 do 13:00 hodin 

o Po debatě nakonec dohodnuto, že každý si poplatek za školení zaplatí sám 

a ze sborové pokladny bude školitelce zaplacena částka 500,- Kč za každé 

školení jako platba za dopravu a poděkování za ochotu – celkem tedy 

1.000,- Kč - všichni pro 

- Zdravotní prohlídky – stále schází Tomáš Hanáček a Pavel Šeďa. Aleš Maňásek se 

sám přihlásil, že prohlídku od loňska (jako nově vstupující člen do jednotky) 

taktéž nemá – Milan Zelík mu v následujícím týdnu dodá potřebnou žádost 

- Miroslav Bičan si musí prodloužit kurz velitel družstva – termín školení je 

5.3.2016 na stanici v Otrokovicích – dokumenty mu byly předány, zrovna mu to 

vychází na směnu, ale pokusí si to nějak zařídit, případně se spojí s Davidem 

Kotoučem z Otrokovic a pokusí se zjistit další termín školení 

 

7. Zbrojnice a brigády 

- Dušan Vrzala – materiál na nový regál do garáže? 

o Stále se z tohoto materiálu nic nedělá 

- Poličky z Deliky již dorazily – umístili je Miroslav Bičan a Milan Zelík 

- Miroslav Bičan dodal zdarma světlo do kuchyňské linky – děkujeme – je tam však 

špatná zářivka – nákup má na starosti Milan Zelík 

- Dušan Vrzala má pokaženou pilu – pokud by měl někdo čas a chuť, může se pustit 

do pořezání dřeva, které leží vedle zbrojnice, jinak je na to prozatím ještě čas, do 

jara bychom to mohli stihnout uklidit 

- Tomáš Bébar stále nedorazil zkontrolovat elektroinstalaci ve sklepě, Milan Zelík 

jej bude uhánět 

- Podkroví: 

o Tomáš Zelík dodal zálohovou fakturu na materiál z Dektradu, na částku 

35.000,- Kč 

o Za toto se mohou dokoupit jak trámy, tak i OSB desky, atd. Je jen na nás, 

na kdy to budeme chtít objednat a rovnou použít 

o Předloženy také plány od Olina Mizery 

o Prozatím brigádu na střechu řešit nebudeme – musíme dořešit věci 

postupně, nyní je stěžejní koňka, poté nářaďovna na hřišti a pak by 

eventuálně přišla na řadu brigáda na podkroví 

 

- Je třeba dokoupit odpadkový koš na toaletu, lampičku k PC a elektrozkoušečku – 

toto nebylo kupováno, neboť v té době bylo čerpání obecního rozpočtu dle nám 

zaslaných údajů již na hraně a přesný zůstatek byl sdělen až 4.1.2016 

- Odpadkový koš a lampičku k PC má na starosti Milan Zelík – vše do 1.000,- Kč – 

odhlasováno již na minulé schůzi 

- Elektrozkoušečku má na starosti Aleš Maňásek – nákup odhlasován na minulé 

schůzi 

- Napojení odpadu do kanalizace bude po dohodě s panem starostou provedeno až 

v rámci stavebních prací na hřišti  

- Sportovci nabízí k odběru zdarma dlouhou traverzu, která jim tam zůstala po 

demolici, jen si ji musíme spustit dolů – nyní tam má být postaveno lešení, tak je i 

ideální doba a podmínky– dohodneme se na zabíjačce příští týden  



 

8. Koňka 

- Čalouník dorazil ještě před Vánoci, krásně odvedená práce, ale bohužel to 

nevyhovovalo našim potřebám, popruhy byly ušity trochu jinak, takže to bude 

předělávat + dodělávat jeden úchyt k proudnici, který neměl, i když bylo na 

začátku předjednáno, že si jej vyzvedne při další návštěvě a dokončení objednávky 

o Bylo s ním dohodnuto, že vše udělá za 4.000,- Kč, a to včetně očalounění 

kozlíku černou kůží – hlasování – všichni pro 

- Tip z muzea – jejich znalec koněk – pan Aleš Skříček, tel. 731 613 889 

- Miroslav Bičan – bude třeba nakoupit kvalitní barvy, již začalo broušení 

o Hlasováno pro to, aby se nakoupily barvy dle potřeby, samozřejmě 

kvalitní, za rozumnou cenu, žádný strop nebyl stanovován – všichni pro 

- Tomáš Hanáček již dodal nový plech na dno nádrže 

- Lubomír Hanáček – impregnace na podvozek – počítá s tím 

- Miroslav Vrzala – mosazná/měděná ručka k ventilu – dohodnuto vysoustružení? 

o Zadáno do výroby 

- Milan Zelík – velitelská mosazná přilba byla vydražena za částku 1.900,- Kč, 

včetně poštovného 2.060,- Kč, již je ve zbrojnici 

o Bude proplacena z pokladny přes protokol o výdeji peněz – odhlasováno na 

předchozí schůzi, strop byl 4.000,- Kč, ale podařilo se ji sehnat levněji 

- Brigády se řeší operativně, jak kdo má kdy čas. V lednu bude činnost trošku 

omezená, protože budou ve zbrojnici probíhat každý týden zabíjačky.   

 

9. Činnost mládeže 

- Tunel na CTIF – Miroslav Vrzala a Lubomír Hanáček – řeší se? 

- Dar z OSH Zlín 2 x 1.700,- Kč pro žáky 

o dořešení faktury pro pokladnu (pokladní v tuto dobu již nebyla na schůzi 

přítomna, dořeší s ní Milan Zelík na zabíjačce) 

- Máme nějaké nové info k hale v Otrokovicích? 

o Jana Forbelská – nic nového nevíme, stále počítáme s tím, že halu budeme 

hradit sami 

- Dotace z Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy 

o Čekáme na výsledek 

 

10. Sportovní družstva – ženy, muži 

- Domeček na nářadí  

o Jak by mohla buňka vypadat ??? 

o Návrh – Gábina Hyblerová má známého, který by mohl uměleckým 

způsobem sprejersky ozdobit oplechovanou budku např. siluetou proudaře 

v běhu – velice zajímavý nápad, líbil se 

o Debaty o zabezpečení: čidlo na pohyb, světlo, kamera 

- Nová stříkačka  

o Sledoval někdo nějaké nabídky?  

 Nikdo nepřinesl žádné nabídky 

o Jsou na obzoru nějaká vozidla TAZ 1503? 

 Nikdo nepřinesl žádné nabídky 

- Radslavská přilba 

o Máme samozřejmě zájem, přihlášku a letošní podmínky zajistí Milan Zelík, 

termín je 2.4.2016 

 



11. Diskuze: 

- Milan Zelík ještě nevyřídil Makro kartu – je to ostuda !  

- Jana Forbelská vytvořila děkovnou plaketu pro firmu Metal PS, která byla předána 

Lence Pechové v neděli 13.12.2015 Milanem Zelíkem a Lubomírem Hanáčkem 

- Dárek pro Víťu – Milan Zelík přilbu již dodal, kdy ji předáme?  

o Předání proběhne při první možné příležitosti, nejlépe např. před zahájením 

plesu, kdy se společně fotíme a ještě tam není veřejnost, anebo na první 

možné členské schůzi 

- Chladící zařízení – budeme jej kupovat? 

o Po vyhodnocení současného stavu v pokladně a odečtení všech poplatků do 

první větší akce – tedy do plesu, jsme dospěli k závěru, že bude dobré 

ponechat si nějakou rezervu a do nákupu pípy zatím nepůjdeme, budeme 

řešit až na březnové schůzi – hledání vhodných nabídek stále ale platí 

- Doplnění uniforem  

o Miroslav Vrzala již má novou košili, bylo také zakoupeno 80 kolejniček, 

sponu na kravatu pro Aleše Maňáska zajistil Milan Zelík 

o Doplnění uniforem na ples, potřebuje někdo něco? 

 Milan Zelík – pokud ano, každý nechť se aktivně sám přihlásí, co 

potřebuje a na plese nevypadá jek strašák  

- Společná reprezentační trička – doplnění zbývajících velikosti. 

- Řešen současný stav reprobeden a jejich připravenost na uzlovací soutěž a 

karneval, které se velmi rychle blíží – Aleš Maňásek předložil nabídku na koupi 

dvou nových reprobeden 2 x 150/400 W + zesilovač za 4.890,- Kč 

o Cena není nikterak vysoká, ale z již zmíněných důvodů (platba dosti věcí 

již nyní, ponechání si rezervy a vyčkávání na příjem z nějakých větších 

akcí) nebudeme zatím kupovat nic nového 

o Staré reproduktory dokáže Aleš Maňásek opravit svépomocí a poškozené 

součástky nahradit novými – vše do částky 500,- Kč – hlasování – všichni 

pro. 

 

Milan Zelík 

          starosta sboru 

 

 

 

 


